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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Milyen szempontok szerint?" 

Tisztelt Miniszter úr! 

Ön  a  legutóbbi  kormányinfón  azt  a  tájékoztatást  adta,  hogy  a  vendéglátóiparban  összesen  27
milliárd  forint  értékben  igényeltek  bértámogatást,  ám az  érintettekhez  mindösszesen  7  milliárd
forint jutott el. Mivel számos egyéb részlet nem derült ki a tájékoztatásból, kérem szíveskedjen az
alábbi kérdéseimre válaszolni:

1.) A bértámogatások odaítéléséről ki, illetve kik döntenek? Van-e erre hivatott bírálóbizottság vagy
testület?  A kormány mely tagjának felelőssége az elbírálás folyamatának menedzselése? Milyen
szakmai szempontok mentén történik az elbírálás? Mennyi időt vesz igénybe az elbírálási folyamat?

2.) Ha 27 milliárd forintnyi bértámogatást igényeltek a vállalkozók, akkor miért csak 7 milliárd
forintot  tudott  folyósítani  a  kincstár?  Az  Ön  álláspontja  szerint  miért  mentek  ilyen  lassan  az
elbírálások és a folyósítások? 

3.) Kérem legyen szíves tájékoztatni, hogy a 2021. február 1. napjáig odaítélt 7 milliárd forintos
támogatást  mely  bértámogatást  igénylő  vendéglátóipari  vállalkozók  kapták  már  meg.
Meggyőződésem, hogy a támogatások odaítélése közérdekű információ, ezért kérem szíveskedjen
megküldeni részemre ezeket az adatokat. 

Válaszait előre is köszönöm. 

Budapest, 2021.02.03.

Tisztelettel,

Ungár Péter
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